
ЦЕНТРАЛНА ИЗБИРАТЕЛНА КОМИСИЯ 

 

 

ПРОТОКОЛ 

№ 466 

 

На 19 декември 2023 г. се проведе заседание на Централната 

избирателна комисия при следния 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

 

1. Доклади по административни преписки. 

  Докладват: Росица Матева, Димитър Димитров, 

   Цветозар Томов, Любомир Георгиев, Елка  

   Стоянова, Силвия Стойчева, Севинч Солакова 

2. Доклади относно искания за изплащане възнаграждения на 

ОИК. 

  Докладват: Димитър Димитров, Цветозар Томов, 

   Цветанка Георгиева, Силвия Стойчева, Ерхан  

   Чаушев, Елка Стоянова 

 

ПРИСЪСТВАХА: Камелия Нейкова, Димитър Димитров, 

Цветозар Томов, Росица Матева, Севинч Солакова, Георги Баханов, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Любомир Георгиев, Силвия 

Стойчева, Цветанка Георгиева. 

ОТСЪСТВАТ: Емил Войнов, Гергана Стоянова, Йорданка 

Ганчева и Красимир Ципов. 

 

Заседанието бе открито в 10,40 ч. и председателствано от 

госпожа Камелия Нейкова – председател на Централната 

избирателна комисия. 

* * * 
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ПРЕДСДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Добър ден, колеги!  

Осем членове сме в залата – имаме кворум. 

Отсъстват поради ползване на отпуск колегите Войнов, 

Ганчева, Стоянова и Красимир Ципов. 

Предлагам ви следния проект на дневен ред: 

1. Доклади по административни преписки с докладчици 

госпожа Матева, господин Димитров, господин Томов, господин 

Георгиев, госпожа Елка Стоянова, госпожа Стойчева, госпожа 

Солакова и аз. 

2. Доклади относно искания за изплащане на възнаграждения 

на ОИК с докладчици колегите Димитров, Томов, Георгиева, 

Стойчева и аз имам доклад в тази точка. 

Моля за вашите предложения по дневния ред. 

Господин Чаушев, добавям Ви в точка втора. 

Други? Няма. 

Моля, режим на гласуване за дневния ред с направените 

допълнения. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Росица Матева, Севинч Солакова, 

Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против 

– няма. 

 

Започваме с първа точка от дневния ред: 

ДОКЛАДИ ПО АДМИНИСТРАТИВНИ ПРЕПИСКИ. 

Госпожо Матева, заповядайте в точка едно. 

РОСИЦА МАТЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

докладна записка от администрацията с вх. № ЦИК-09-

395/15.12.2023 г. относно необходимостта да извършим плащане по 

фактури, постъпили от Доби Прес ЕООД, във връзка с абонамента, 

направен от Централната избирателна комисия, за получаване на 

издания през 2024 г. 

С протоколно решение по Протокол № 460/30.11.2023 г. ние 

одобрихме абонамента за 13 вестника и списания. Цената е 
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одобрена, когато одобрихме извършването на този абонамент, така 

че сега, тъй като е постъпила фактура за плащане на абонамента, 

всъщност постъпили са две фактури, едната е за периодичните 

издания за 2024 г., другата е абонамент за електронно издание. 

Има контролен лист към фактурите, така че предлагам да 

одобрим плащането по фактури с вх. №№ ЦИК-99-224/13.12.2023 г. 

и ЦИК-99-223/13.12.2023 г. Първата фактура е в размер на 

2534,40 лв. с ДДС и втората фактура е на стойност 198,00 лв. с ДДС. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Елка Стоянова, Ерхан 

Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: В тази точка ви докладвам и няколко 

съдебни съобщения. 

Първото е по адм. дело № 1116/2023 г. на Административен 

съд – Благоевград, с вх. № МИ-08-236/15.12.2023 г. Със 

съобщението ни се връчва Определение № 2201 от 20.11.2023 г. на 

Административен съд – Благоевград, Четвърти състав.  

С това определение се прекратява производството по делото. 

Оставя се без разглеждане жалбата, подадена от ПП „Ред, законност 

и справедливост“, срещу Решение № 270-МИ/10.11.2023 г. на  ОИК 

– Благоевград, и се изпраща жалбата по подведомственост на 

Централната избирателна комисия за разглеждане. 

Тази жалба беше постъпила в Централната избирателна 

комисия на 14 ноември. Беше на доклад на колегата Ганчева и по 

решение на ЦИК ние я изпратихме за разглеждане от 

Административен съд – Благоевград, тъй като става дума за 

решение, с което са подредени списък А и списък Б на кандидатите 

по партии, коалиции и местни коалиции, което става в резултат на 

изборни резултати, и това са решения, които подлежат на обжалване 
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пред съответния административен съд на основание чл. 459 от 

Изборния кодекс. 

Възложих на юристите да изготвят жалба срещу това 

определение, която трябва да бъде готова за заседанието в 

четвъртък, за да одобрим текста и да бъде обжалвано това 

определение. 

Същото определение имаме и по дело № 1119/2023 г. на 

Административен съд – Благоевград. Очевидно, Административен 

съд – Благоевград, независимо че това е Шести състав, жалбата е 

подадена от ПП ВМРО срещу същото решение на ОИК – Сандански, 

№ 270/10.11.2023 г. Отново става дума за подреждане на списък А и 

списък Б. Определението на съда е № 2276/27.11.2023 г. Също се 

прекратява делото, оставя се без разглеждане жалбата и се изпраща 

на ЦИК по подведомственост за произнасяне. 

Предлагам това определение да бъде обжалвано от 

Централната избирателна комисия. Възложила съм на юристите да 

подготвят жалба за следващото заседание, за да поискаме от 

Върховния административен съд да върне делото, да отмени 

определенията и да върне за по-нататъшно разглеждане жалбите, 

подадени срещу решенията на Общинската избирателна комисия.  

Колеги, докладвам ви две заявления – вх. № МИ-15-871-

2/15.12.2023 г. от адвокат            Б.         С.         М., с което ни 

изпраща оригинал на изпълнителен лист, издаден от 

Административен съд – Перник, на 2 ноември. 

Припомням, че заявленията от адвокат Симеонова съм 

докладвала в предходно заседание. Разбира се, от деловодството не е 

разпечатано с резолюцията, кога съм го докладвала, но аз си 

спомням, че съм докладвала двете заявления. Изпратихме писмо на 

адвокат                  М., че, за да бъдат изплатени присъдените суми, 

следва да се представят двата изпълнителни листа в оригинал – това 

е едното заявление. 

Второто заявление е с вх. № МИ-08-206-2/15.12.2023 г., с 

което се представя в оригинал изпълнителен лист, издаден от 
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Административен съд – Перник на 20 ноември 2023 г., по адм. дело 

№ 354/2023 г. Предходният изпълнителен лист от 2 ноември е 

издаден по адм. дело № 355/2023 г. на Административен съд – 

Перник. 

Колеги, предлагам да гласуваме да бъде извършено 

плащането едновременно и по двата изпълнителни листа по 

указаната в заявленията банкова сметка на адвокат М. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания и предложения? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

РОСИЦА МАТЕВА: Докладвам ви определение с вх. № 

ЦИК-00-154-34/14.12.2023 г. Това е Определение № 

4369/13.12.2023 г. по Търговско дело № 822. Изпраща ни се от 

процесуалните представители на ЦИК – за сведение. 

Колеги, последният ми доклад е писмо с вх. № ЦИК-11-

37/15.12.2023 г. от господин       С.         Ч., който възразява срещу 

Протокол № 1 от 23 ноември, публикуван на интернет страницата на 

ЦИК, във връзка с прекратената процедура относно обявения 

конкурс за заемане на 6 щатни бройки в администрацията. 

Докладвам ви го за сведение, тъй като смятам, че не дължим 

пояснение по поставените от него въпроси. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Томов, 

ако имате готовност, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Получена е докладна 

записка с вх. № ЦИК.09-396/18.12.2023 г. от изпълняващия 

длъжността директор дирекция „Администрация“ в Централната 

избирателна комисия относно освобождаване на гаранция по 

Договор № 20 от 7 септември 2023 г., сключен с „АДВЕР ТЕХ“ 

ООД. Както всички си спомняме, този договор беше във връзка с 
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разяснителната кампания. Беше одобрено изпълнението от 

Централната избирателна комисия и беше извършено плащането по 

него. Към докладната записка са приложени всички документи по 

изпълнението на договора.  

Предлага се да бъде възстановена банковата гаранция на 

„АДВЕР ТЕХ“, която е парична сума в размер на 1431,00 лв. В 

приложение са приложени и основните документи, свързани с 

изпълнението на Договор № 20. 

Предлагам да подкрепим това предложение на 

администрацията и да освободим гаранцията на „АДВЕР ТЕХ“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. Няма. 

Моля, режим на гласуване на предложението на господин 

Томов за възстановяване на банковата гаранция на Изпълнителя по 

Договор № 20 от 7 септември 2023 г. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Колеги, докладвам ви за сведение 

писмо, получено от „Сиела Норма“ АД, с вх. № ЦИК-06-18-

80/14.12.2023 г., получено в 16,35 ч. Писмото е в отговор на наше 

писмо.  

С вх. № ЦИК-06-14-44/13.12.2023 г. „Сиела Норма“ АД 

предостави изисканите контролни разписки за машините, 

инсталирани за първи тур на изборите, а липсващите разписки от 

втори тур, ни уведомява, че ще представи във възможно най-кратък 

срок. Докладвам ви го за сведение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин Георгиев, 

заповядайте в точка едно. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам най-напред писмо с вх. 

№ ЦИК-06-18-79/14.12.2023 г. от същия подател, към което са 

представени подписани протоколи по т. 4.2 и т. 4.3 от Договор № 30 
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– може да го видите в папките на колегите Стоянова и Войнов от 

днес, доколкото успях да проверя. 

Предлагам да гласуваме проект на писмо с проектен номер 

8837 също в папката на колегата Стоянова. Писмото е до следовател 

от следствен отдел при Софийска градска прокуратура. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, във връзка 

с предходния доклад на колегата Георгиев – писмото, с вх. № ЦИК-

06-18-79/14.12.2023 г. е добре да се възложи на юристите, които 

отговарят за изпълнението на Договор № 30, за преценка във връзка 

с приемане на работата, тъй като копието, което ще се приложи 

съгласно резолюцията ми по Договор № 30, си е копие с оглед 

документалната част на договора. Трябва да има резолюция към 

юристите за преценка във връзка с приемане на работата по Договор 

№ 30. В този смисъл да бъде резолюцията към звено „Правна 

дейност“. 

Колеги, изказвания по проекта на писмо с проектен номер 

8837 в папката на колегата Стоянова имате ли? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Следващият ми доклад е писмо в 

папка с мои инициали – подпапка „последващо одобрение“, с вх. № 

МИ-23-209 във връзка с кореспонденция с управителите на „Карго-

партнер“. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля, 

режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 
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ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Пак в папката с мои инициали може 

да видите писмо, което докладвам за сведение, с вх. № ЦИК-99-172-

2, от „ЕнЕрДжи Сорс“, за забелязана от тях и коригирана техническа 

грешка в доклада, изпратен по-рано към писмо с вх. № ЦИК-99-172-

1. 

Следващият ми доклад е за запознаване, който може да 

видите в подпапка „обяснение „Карго-партнер“– вх. № ЦИК-00-

383/18.12.2023 г. Сега го докладвам за запознаване и последващо 

обсъждане. То е във връзка с наши писма – в отговор. 

Също така засега за запознаване докладвам докладна записка 

с вх. № ЦИК-09-401/19.12.2023 г. във връзка с изпълнение на 

Договор № 30. Сега го докладвам за запознаване и обсъждане, и 

предприемане на действия от Централната избирателна комисия. 

Последно засега – вх. № ЦИК-06-18-81/14.12.2023 г., писмо 

от „Сиела Норма“ АД, с което е постъпила издадена фактура във 

връзка с изпълнение на съответна точка от Договор № 28/2023 г. и с 

вх. № ЦИК-09-397/18.12.2023 г. в папката с мои инициали 

съответната докладна записка, контролен лист и предложение за 

проект на писмо във връзка с освобождаване на банковата гаранция 

по този договор. 

Предлагам да преминем към гласуване, тъй като вече 

Централната избирателна комисия веднъж се е произнесла. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания или предложения. 

Подлагам на гласуване одобряването на разхода по фактура 

№ 0000704016 от 14 декември 2023 г. в посочения размер, както и 

връщането на банкова гаранция със съответния референтен номер, 

посочен в докладната записка и изпращането на писмо до 

Изпълнителя по Договор № 28. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 
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Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); 

против – 2 (Ерхан Чаушев, Севинч Солакова). 

Следващ докладчик – госпожо Стоянова, заповядайте. 

ЕЛКА СТОЯНОВА: Колеги, за сведение ви докладвам вх. № 

МИ-15-1455-3 в днешната ми папка. Това е от господин      Н. от 

ОИК – Алфатар. 

Докладвам вх. № ПВР/НС-9-123 от 18 декември – писмо за 

назначено като вещо лице-експерт с постановление на Окръжен 

следствен отдел – Кърджали. 

Възложено му е извършване на графическа експертиза по 

отношение на подписи в избирателни списъци на документи, които 

се намират в книжата за изборите извън страната от изборите за 

президент и вицепрезидент на републиката и за народни 

представители от 14 ноември 2021 г. 

Засега ви го докладвам за сведение и запознаване. Тепърва 

ще се работи по тази преписка, за да се види как да се съдейства на 

вещото лице, с оглед обстоятелството, че Централната избирателна 

комисия няма обособени собствени помещения и е в невъзможност 

да разполага с оригиналите на тези документи към настоящия 

момент. 

Другото, което докладвам за сведение и запознаване, е писмо 

от ОД на МВР – Сливен, с което ни искат заверено копие от 

протокол на СИК по отношение на бюлетините, които са обявени за 

действителни за избор на кмет на кметство.  

Докладвам ви го само за сведение и запознаване, но, тъй като 

това са документи, които се съхраняват в чувалите от съответната 

изборна секция, а както знаем, процедурата по достът до такива 

материали е по специален ред, определен в Изборния кодекс, ще 

подготвя по-нататък проект на отговор в подобен смисъл и ще ви го 

предложа за обсъждане и гласуване. Засега само за сведение и 

запознаване. 

Моля, да ми позволите да докладвам и вх. № ПВР/НС-8-19-

11, с което ни е изпратено препис от Решение № 2961 на Софийски 
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районен съд ведно с препис от Решение № 7097 на Административен 

съд – София-град – за сведение и изпълнение. Тази преписка ще 

предам на звено „Правна дейност“, за да прегледат постановеното от 

съда и ако е необходимо, да бъдат предприети действия от страна на 

Централната избирателна комисия, да излязат с необходимото 

становище. 

Докладвам ви също и преписки с вх. №№ ПВР/НС-8-3-1 и 

ПВР/НС-8-2-1 – и двете от 14 декември 2023 г., с които ни се 

изпращат преписки заедно с Решение № 2229 на Софийски районен 

съд и Решение № 2044 на Софийски районен съд – и двете за 

сведение и изпълнение. Както предходната преписка ще бъдат 

насочени към звено „Правна дейност“, за да се предприемат, ако е 

необходимо, някакви действия по отношение приключването на 

преписките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Стойчева, 

заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-08-

234/14.12.2023 г. в Централната избирателна комисия е постъпило 

Разпореждане № 150502 на Софийски районен съд, с което се 

изискват данни колко пъти е бил избиран                    А.           А. за 

кмет на община Симитли, както и колко са били всички кандидати за 

кмет на община Симитли на съответните избори. 

Предлагам да изискаме тази информация от „Информационно 

обслужване“ АД с писмо. Проектът на писмо е в папка с мои 

инициали. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по 

предложението на колегата Стойчева има ли изказвания?  

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – 1 (Росица Матева). 
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СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-23-

207/14.12.2023 г. във връзка с поставен въпрос, свързан с изплащане 

на парично обезщетение за временна неработоспособност на член на 

Общинска избирателна комисия и поискано от Централната 

избирателна комисия становище от Националния осигурителен 

институт, е получено такова. То е изпратено и до лицето, което е 

поставило въпроса, поради която причина предлагам да остане за 

сведение и запознаване на Централната избирателна комисия. 

С вх. № МИ-15-120-35/15.12.2023 г. е получена преписка от 

ОИК – Каспичан, с приложено Решение № 175-МИ/16.11.2023 г. на 

Общинската избирателна комисия относно констатиране 

прекратяването на пълномощията на общински съветник и 

обявяване на следващия в листата за избран – за сведение на 

Комисията го докладвам и за класиране в съответната папка в 

деловодството с решения на ОИК. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Госпожо Солакова, 

заповядайте в точка едно. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, в изпълнение на ПМС № 

128/31.08.2023 г. съгласно чл. 16, ал. 1 и 2 следва да се представи 

отчет по план-сметката за разходите за средствата, одобрени за 

подготовка и произвеждане на изборите. В тази връзка докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-400/18.12.2023 г. представя цялата 

информация, свързана с изпълнението на ПМС и съответно 

предвидените средства по бюджета на Централната избирателна 

комисия по отделни редове, както са в постановлението.  

Тъй като не всички средства са разходвани, следва да се 

извърши корекция по бюджета на Централната избирателна 

комисия. На министъра на финансите следва да се изпрати отчетът с 

информацията по разходване на средствата по ПМС № 128, както и 

уведомление за извършената корекция. 

Моля да одобрим това предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 
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Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, във връзка с получени в 

Централната избирателна комисия фактури с писмо с вх. № ЦИК-06-

19-4/08.12.2023 г. от Печатницата на БНБ е представена докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-399/18.12.2023 г. заедно с два контролни 

листа за извършен предварителен финансов контрол във връзка с 

изпълнението на Договор № 26 и Договор № 27. Видно от 

докладната записка, са изпълнени изискванията на Закона за 

счетоводството по отношение на представените фактури, съобразени 

са с решението на ЦИК за приемане на работата и подписаните 

окончателни протоколи, както и констативният протокол. 

Предлага се да се изплатят възнагражденията по двата 

договора, към Министерството на финансите таксата, която е в 

размер 5 на сто по Наредбата, включително, след извършване на 

плащането, да бъдат освободени банковите гаранции чрез 

превеждане на същите по сметката на Печатницата на БНБ и по 

двата договора. Има становище за законосъобразност, изразено и в 

двата контролни листа. 

Предлагам да одобрим предложението. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с писмо с вх. № МИ-26-

121/18.12.2023 г. Печатницата на БНБ ни уведомява, че по Договор 

№ 9 и по Договор № 26 от тази година в Печатницата се съхраняват 
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оставените при тях за отговорно пазене количества ролки със 

специализирана хартия за бюлетини от машинно гласуване. 

Информират ни, че Печатницата на БНБ разполага с 

ограничени складови площи и съхраняването на посочените 

количества след месец януари 2024 г. няма да бъде възможно. 

Докладвам ви го за запознаване и обсъждане на работна група. 

С докладна записка – вх. № ЦИК-09-402/19.12.2023 г., е 

направено предложение относно отчитането на граждански договор 

във връзка с произвеждане на изборите на 29 октомври и втори тур 

на 5 ноември тази година, сключен граждански договор с Павел 

Панов за срок от 11 декември до 14 декември тази година.  

Предложението по докладната записка е да се приеме 

изпълнението на договора и да се одобри изплащането на 

възнаграждението, предвидено в същия договор. 

Предлагам да одобрим предложението и средствата по 

бюджета на ЦИК да бъдат изплатени. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Подлагам на гласуване предложението. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, писмо с вх. № МИ-05-

107/18.12.2023 г. – от областния управител на област Монтана сме 

получили писмо във връзка със съхранението в областната 

администрация на оставените като резерв ролки за специализирана 

хартия за машинно гласуване, както и избирателните списъци, 

предоставени за втори тур. Ние нямаме решение за унищожаване на 

ролките със специализирана хартия, и те би следвало да бъдат 

съхранявани в общинската, съответно областната администрация. 

 Докладвам за запознаване и обсъждане на работна група 

относно избирателните списъци, които са получени предварително и 
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са останали в областната администрация, за секциите, в които няма 

втори тур на изборите – да обсъдим, и евентуално да имаме едно 

общо писмо към всички областни управители и кметове на общини. 

Писмо с вх. № МИ-15-1533/19.12.2023 г. – от ОИК – 

Ковачевци, ни уведомяват, че са приели Решение № 91/26.10.2023 г. 

във връзка с Решение № 1954 на ЦИК за определяне на двама 

специалисти технически сътрудници, които да подпомагат 

дейността на Общинската избирателна комисия в деня на изборите и 

при приемането на документите от секционните избирателни 

комисии, както и при комплектуването на материалите за предаване 

в Централната избирателна комисия. Решението е било изпратено 

своевременно на кмета на общината. До момента няма изплащане на 

определеното възнаграждение от Общинската избирателна комисия. 

В писмото изрично са посочили, че лицата са изпълнили 

своите задачи съгласно определените и възложени дейности с 

решението на ОИК, представени са отчети за извършените дейности 

към община Ковачевци. 

Предлагам ви да изпратим писмо до кмета на община 

Ковачевци с копие до ОИК с указание в изпълнение на Решение 

№ 91-МИ/26.10.2023 г. на ОИК – Ковачевци, да бъдат изплатени 

възнагражденията на тези две лица. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Росица Матева, 

Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, с вх. № МИ-22-

737/15.12.2023 г. общински съветник в общински съвет Кюстендил 

поставя въпрос относно кметските наместници – дали следва да 

отговарят на условието за уседналост. Изготвен е проект на писмо-

отговор във вътрешната мрежа, че към датата на назначаването 
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лицето следва да отговаря на изискванията да има избирателни 

права, както и на условията за уседналост съгласно чл. 397, ал. 1 от 

Изборния кодекс на основание чл. 46а, ал. 1 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо има ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Само за запознаване докладна 

записка с вх. № ЦИК-09-404/19.12.2023 г. с предложение за 

планиране на обществени поръчки за 2024 г. и одобряване на график 

за извършването им. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, 

преминаваме към втора точка: 

ДОКЛАДИ ОТНОСНО ИСКАНИЯ ЗА ИЗПЛАЩАНЕ НА 

ВЪЗНАГРАЖДЕНИЯ НА ОИК. 

Господин Димитров, заповядайте. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, постъпило е искане от ОИК – Тунджа, с вх. № МИ-

27-197/30.11.2023 г., за изплащане на възнаграждения за заседание, 

проведено на 28 ноември 2023 г., на което е освободен един от 

избраните общински съветници и заместен от следващия в листата. 

Искането е придружено със счетоводна справка за размера на 

исканите възнаграждения, които са на обща сума 711,55 лв., както и 

контролен лист, с който се удостоверява, че искането е 

законосъобразно и може да бъде поето задължението в посочения 

размер. 
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Моля, предвид представените документи, да приемем 

решение, с което да одобрим изплащането на сумата на ОИК – 

Тунджа. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Изказвания има ли? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

 Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Докладвам ви преписка с вх. № 

МИ-27-193/29.11.2023 г. – постъпило искане от ОИК – Видин, за 

изплащане на възнаграждение в размер на 312,55 лв. ведно с 

осигурителните вноски за дадени дежурства на 17-и и на 10 ноември 

2023 г. Едното дежурство е за първата сесия на Общинския съвет, а 

второто дежурство е във връзка с командировка до София, за да 

бъдат предадени записващите устройства на „Информационно 

обслужване“ АД. 

Към преписката има счетоводна справка и контролен лист, с 

който се изразява мнение за законосъобразност на поемането на това 

задължение. 

Предлагам с протоколно решение да одобрим изплащането на 

сумата от 312,55 лв. на ОИК – Видин. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Томов, заповядайте. 

ЦВЕТОЗАР ТОМОВ: Благодаря. Колеги, постъпило е искане 

за заплащане на възнаграждение от ОИК – Дупница, заведено с вх. 
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№ МИ-27-200/30.11.2023 г. Искането е за проведени заседания на 

ОИК – Дупница, на 17-и, 21-и, 23-и и 28 ноември 2023 г.  

Приложен е съставът на присъствалите на тези заседания, 

протоколите от заседанията, счетоводна справка и е издаден 

контролен лист с изразено мнение за законосъобразност относно 

поемането на задължение в размер на 3 138,80 лв. за тези четири 

заседания. Това е сумата с осигурителните вноски. Без тях сумата 

е 2 360 лв.  

Предлагам да одобрим този разход. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, имате ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Следващ докладчик – госпожа Георгиева. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Благодаря. Колеги, докладвам ви 

искане, постъпило от ОИК – Стрелча, с вх. № МИ-27-

198/30.11.2023 г. за изплащане на възнаграждение за проведено едно 

заседание на 22 ноември 2023 г. във връзка с предсрочно 

прекратяване пълномощията на общински съветник и обявяване за 

избран следващия в листата на съответната политическа партия. 

Приложени към преписката са всички изискуеми документи 

съгласно наше решение, налични са счетоводна справка и контролен 

лист от финансовия контрольор. Сумата е в размер на 771,40 лв. 

Предлагам ви с протоколно решение да я одобрим за ОИК – 

Стрелча. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, докладвам ви вх. № МИ-

27-194/29.11.2023 г. – искане, постъпило от ОИК – Петрич, за 

изплащане на възнаграждение за проведено едно заседание на 

21 ноември 2023 г. във връзка с приемане на решение за 

процесуално представителство по адм. дело на Административен 

съд – Благоевград, по което ОИК – Петрич, е страна. 

Приложени са изискуемите документи, налични към 

преписката са счетоводна справка и контролен лист от финансовия 

контрольор. Сумата е в размер на 438,90 лв.  

Предлагам ви да я изплатим за ОИК – Петрич. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Моля за вашите 

изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, с вх. № МИ-27-

156/14.12.2023 г. е постъпило искане за изплащане на 

възнаграждения на членовете на ОИК – Каспичан, за дадени две 

дежурства на 14-и и 17 ноември и едно заседание, проведено на 

16 ноември 2023 г. 

Приложени са контролен лист, както и счетоводна справка за 

размера на исканите възнаграждения, които заедно с осигурителните 

вноски, са на обща стойност 957,60 лв. 

Моля да одобрим изплащането. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля да гласуваме. 
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Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Чаушев, заповядайте с изплащане на 

възнаграждения. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам три искания за изплащане на 

възнаграждения. По всичките три има счетоводни справки и 

контролен лист с мнение за законосъобразност за изплащане на 

поисканите суми. 

С вх. № МИ-27-170/22.11.2023 г. от ОИК – Ситово, сме 

получили искане за изплащане на възнаграждения за дадени 

дежурства на 7-и, 8-и, 9-и и 20 ноември 2023 г.  

По същество първото дежурство е дадено за подготовка за 

предаване на устройствата за видеонаблюдение, другите дежурства 

са дадени за предаване на устройствата на „Информационно 

обслужване“ АД, а останалите са за подготовка на съответните 

документи. 

Предлагам да се изплати сумата в размер на 851,20 лв. ведно 

с осигуровките на ОИК – Ситово. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Димитър Димитров, 

Елка Стоянова, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар 

Томов); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Докладвам вх. № МИ-27-195/30.11.2023 г. 

– искане от ОИК – Костинброд, за изплащане на възнаграждения за 

проведени заседания на 13 ноември, 19-и, 21-и, 24-и и 27 ноември 

2023 г. Заседанието, проведено на 13 ноември, е от зам.-председател, 

секретар и член на ОИК; на 19 ноември 2023 г. на проведеното 

заседание са присъствали зам.-председател, секретар и член; на 
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21 ноември – зам.-председател и член; на 24 ноември 2023 г. – 

председател и член на ОИК и на 27 ноември е присъствал 

председател. 

Заседанията са проведени във връзка със заведено адм. дело и 

са за процесуално представителство и представяне на съответните 

доказателствени средства по това дело. 

Предлагам да им се изплати исканата сума в размер на 

1236,90 лв. със съответните осигуровки. Тук също има характерен 

момент. Това е, че искат на 7-и, 8-и, 9-и и 10 ноември да им се 

изплатят същите дежурства, но те са в срока, в който се получават 

възнагражденията до 12 ноември, така че тях не ги уважаваме. 

Уважаваме след 13 ноември нататък. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ЕРХАН ЧАУШЕВ: Последното от тази серия е вх. № МИ-27-

149/ 23.11.2023 г. относно искане за изплащане на възнаграждения за 

дежурство, дадено от ОИК – Червен бряг, на 14 ноември 2023 г. от 

председател и от член. 

По същество, са подготвяли документи за представяне в 

Административен съд – Плевен, по искания във връзка с адм. дело и 

са входирали съответната документация. 

Предлагам да им се изплати дежурството, дадено от 

председател и член, в размер на 152,95 лв. с осигуровките. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 
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Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте в точка едно. 

СЕВИНЧ СОЛКОВА: Колеги, във връзка с ПМС № 302 от 

13 декември 2023 г., обнародвано е в днешния брой на „Държавен 

вестник“. С оглед на необходимостта от използване на част от 

средствата по сметка за чужди средства предлагам да изпратим 

писмо до министъра на финансите и да поискаме неговото 

съдействие за осигуряване на тази възможност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

други предложения? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, прекъсвам заседанието. 

Ще продължим в 14,00 ч. 

 

(След прекъсването.) 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, продължава 

заседанието на Централната избирателна комисия – 9 членове сме в 

залата, имаме кворум. 

Предложения по дневния ред за нови точки има ли? Няма. 

Продължаваме с доклади в точка втора: Искания за 

изплащане на възнаграждения. 

Колеги, в тази точка връщам на доклад преписка с вх. № МИ-

27-189/28.11.2023 г., докладвана от колегата Стоянова на 14 

декември, когато сме приели решение за изплащане на 

възнаграждения на членове на ОИК – Гулянци, за проведени 

заседания и дадени дежурства. Размерът, който сме одобрили, е за 

сумата от 1782,20 лв. ведно с дължимите осигуровки. 
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Впоследствие е установено, че е допусната техническа 

грешка в справката за дата 19 ноември 2023 г., когато е дадено 

дежурство само от председател и зам.-председател, а първоначално е 

било посочено, че на тази дата и член на ОИК е бил дежурен, така че 

се налага извършване на корекция. Сумата, която ви предлагам да 

одобрим за възнагражденията на ОИК – Гулянци, за проведени 

заседания на 14-и и 20 ноември и дадени дежурства на 19 ноември, 

21 ноември и 24 ноември 2023 г., е в общ размер 1715,70 лв. 

В този смисъл моля да гласуваме отново решение, тъй като се 

налага корекция в размера. 

Имате ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, само като допълнение към доклада ми, по новата 

справка има издаден контролен лист от 18 декември 2023 г. за 

извършване на предварителен контрол от финансовия контрольор 

преди поемане на задължението и е изразено мнение за 

законосъобразност за сумата в размер на 1715,70 лв. 

Следващ докладчик в тази точка – господин Баханов. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Благодаря, госпожо Председател. 

Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № МИ-27-

199/30.11.2023 г. – искане за изплащане на възнаграждения от ОИК – 

Борино, област Смолян, за дадени дежурства на 11-и, 13-и и на 

14 ноември 2023  и проведено заседание на 15 ноември 2023 г.  

На 23 ноември 2023 г. е дадено другото дежурство. Всички 

дежурства са дадени от председателя на ОИК, а на 15 ноември 

2023 г. е проведено заседание на ОИК – Борино, за което е 

представено решението и протокола от заседанието като 

доказателства за провеждането на същото. Заседанието е в състав от 

председател, зам.-председател, секретар и 5 членове. Общата сума, 
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която ОИК – Борино желае да им бъде изплатена, е в размер на 

997,50 лв. с осигурителните вноски. Изготвен е контролен лист и 

счетоводна справка. 

С оглед представените доказателства предлагам Централната 

избирателна комисия да вземе протоколно решение, с което да 

одобри изплащането на исканото възнаграждение от ОИК – Борино. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

вашите изказвания. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, има ли други доклади в точка две? 

Заповядайте, господин Георгиев. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам преписка с вх. № МИ-

27-184 от ОИК – Червен бряг – искане за изплащане на 

възнаграждения за едно дежурство, дадено от председател и член на 

ОИК – Чревен бряг, на 27 ноември 2023 г. Общата сума е на 

стойност 152,95 лв. 

Предлагам да се одобри извършването на този разход. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 8 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); 

против – няма. 

Колеги, продължаваме с доклади в точка едно – 

Административни преписки. 

В тази точка ви докладвам докладна записка с вх. № ЦИК-09-

406/19.12.2023 г. от администрацията, която е във връзка с 

извършването на годишна инвентаризация на разчетите в 
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Централната избирателна комисия и необходимост да се получат, 

съответно уточнят фактури във връзка с изплатени възнаграждения 

по договори, сключени от Централната избирателна комисия и 

външни изпълнители. Единият случай е във връзка с изборите за 

народни представители, произведени на 2 април, а другият случай е 

във връзка с преводачески услуги, които ползва Централната 

избирателна комисия. 

Към докладната записка са приложени и два проекта на 

писма до съответните доставчици. 

Колеги, ако сте се запознали с предложението по докладната 

записка, моля за вашите изказвания. 

Предлагам ви да гласуваме одобряване на изпращането на 

приложените проекти на писма до съответните доставчици. 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Димитров, заповядайте в точка едно. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Благодаря Ви, госпожо 

Председател. 

Колеги, в моя папка ще намерите докладна записка с вх. № 

ЦИК-09-405/19.12.2023 г. Докладната записка е свързана с 

фактурата, която сме получили от „Информационно обслужване“ 

АД – малко по-надолу, и най-долният ред в моя папка отразява 

точно тази фактура. 

В докладната записка има преглед на случилото се след 

последния месец. Постъпила е фактура с № 000058313, с която 

„Информационно обслужване“ АД иска плащане по Договор № 31 

от 18 октомври 2023 г. Това плащане е по дейностите в т. 1.1. б, 

буква „а“ – „в“. Представена е докладна записка и ние сме одобрили 

изплащането по тази фактура. 
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Със съответния входящ номер финансовият контрольор е 

изразил становище, че плащането не може да се извърши поради 

липса на финансови средства за приемане на план-сметката за 

провеждане на изборите на 29 октомври. Плащането може да се 

извърши след осигуряване на финансиране на дейностите по реда на 

чл. 109, ал. 3 от Закона за публичните финанси на основание чл. 17 

от Постановление на Министерския съвет. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Господин 

Димитров, извинявайте, ПМС № 302 вече е прието, така че не сме в 

тази хипотеза. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Идва ред сега да обясня. Тъй като 

вече ПМС № 302 е публикувано, предстои да извършим плащането, 

като сме приели за изпълнени дейностите по т. 1.1., буква „г“ от 

договора. 

Предвид изложеното и това, че са осигурени финансови 

средства по ПМС № 302 от 13.12.2023 г., предлагам да извършим 

плащането по Договор № 31, тъй като вече сме приели работата, и 

към фактура № 000058313 добавяме и фактура № 0000584846, с 

което на практика одобряваме изплащането по целия Договор № 31. 

Това е моето предложение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля да се 

запознаете с преписката. 

Колеги, във връзка с тази докладна записка извърших 

проверка на приетите от Централната избирателна комисия решения 

във връзка с изпълнението на Договор № 31 от 18 октомври 2023 г., 

тъй като в докладната записка се сочи, че Централната избирателна 

комисия е одобрила плащане по представената фактура от 

22 ноември, което не е точно така. 

При доклада си колегата Димитров е направил предложение, 

което сме гласували, и то е свързано само и единствено с 

освобождаването на банковата гаранция, тъй като към дата 

28 ноември 2023 г., когато е докладвана преписката, посочена в 
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докладната записка, все още Постановление на Министерския съвет 

№ 302, което се прие на 13 декември 2023 г., не е било факт. 

В тази част за яснота при доклада Централната избирателна 

комисия тепърва ще взема решения за одобряване на плащането по 

фактурите, които са две, и са във връзка с изпълнението на Договор 

№ 31 по т. 1.1., буква „а“ – „в“ и т. 1.1., буква „г“, за което са 

представени и две отделни фактури – едната от 22 ноември 2023 г., и 

втората е от 15 декември 2023 г. За всички изпълнени дейности по 

Договор № 31 са двете фактури. 

Съобразно докладната записка и направеното предложение от 

докладчика моля за вашите изказвания по предложението да 

одобрим извършване на плащането по Договор № 31, както и да 

освободим гаранцията за изпълнение на договора, каквото 

предложение се направи. 

Контролният лист, който е приложен към докладната записка, 

е с изразено мнение за законосъобразност относно извършването на 

плащанията по двете фактури. 

Имате ли изказвания? Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: В моя папка има проектен номер 

8845, който е отговор на писмо на госпожа Изабел Лелиаерт. Дошло 

е, първо, от самата госпожа, след това от JUST-CITIZENSHIP-

ELECTIONS – Мрежата за сътрудничество в изборите, и накрая от 

госпожа Шекерлетова, зам.-министър на външните работи. 

С писмото се иска пояснение относно това как се допускат 

чуждестранни наблюдатели за наблюдение на изборите и какъв е 

редът за тяхната  регистрация. 

Възпроизвел съм реда по чл. 112, съответните по моя 

преценка релевантни текстове, алинеи и точки.  
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Моля да погледнете текста, който направо е копиран от самия 

Изборен кодекс. Това съм приел да направя, вместо да направя 

разказ на това кое как се случва. 

Съдържат се три въпроса: какъв е редът, има ли случаи на 

откази за допускане на наблюдение и каква е процедурата? 

Всъщност редът и процедурата в случая почти съвпадат, както са 

записани в Глава шеста, където са уредени както правата, така и 

задълженията на тези, които ще наблюдават, без значение дали са 

местни или чуждестранни наблюдатели. Има две-три малки 

редакционни поправки, които трябва да се направят. 

Като отговор на втория въпрос съм записал, че няма случаи 

на отказ за допускане на наблюдатели. Това е нещо, което ще влезе в 

някакъв техен общ доклад, това е най-вероятно. (Реплики.) 

Колеги, три пъти съм получил това писмо и последния път от 

Външно министерство през госпожа Шекерлетова. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, дали да не 

насочим към нашите принципни решения за регистрация на 

наблюдатели, които са публикувани и на нашата страница?  

Според мен е нужна редакция. Ако се възприеме да остане в 

този вид, т. 2 и т. 3, според мен трябва да бъдат редактирани. 

(Реплики.) 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Тогава, моля да не ми 

разпределяте. Някой да отговори както намира за добре. Постарал 

съм се да дам това, което имаме като наличност. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Какъв е вторият 

въпрос? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Има ли случаи на отказ? Този, за 

който знам, беше за някаква неясна организация – пакистанец. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Не може ли да 

напишем, че отказ се постановява, когато не отговаря на 

изискванията? 

ДИМИТЪР ДИМИТРОВ: Ние нищо не сме отказали. Просто 

Министерството на външните работи не ни изпрати. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Тогава няма случаи 

Централната избирателна комисия да е отказала регистрация на 

международни наблюдатели, е по-вярното. 

Колеги, по предложението на господин Димитров и с 

редакциите – текстът, посочен под т. 3 да отпадне, и редакция в т. 2 

имате ли други изказвания, или предложения? 

Госпожо Матева, заповядайте. 

РОСИЦА МАТЕВА: Все пак по т. 1 освен цитирането на 

закона да посочим, че за всеки избор начинът за регистрация се 

определя от ЦИК с прието отделно решение. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЙКОВА: Други предложения? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване на проекта на писмо с направените 

изменения и допълнения. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 8 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); 

против – 1 (Севинч Солакова). 

Господин Георгиев, заповядайте. 

ЛЮБОМИР ГЕОРГИЕВ: Докладвам докладна записка с вх. 

№ ЦИК-09-403/19.12.2023 г. във връзка със заплащане на поредна 

трета вноска по застрахователна премия по Договор № 13 от 2023 г. 

Предлага се на Централната избирателна комисия да одобри 

разхода, да разреши извършване на плащане по сметката, както е 

посочена сумата. 

Приложен е контролен лист за извършване на предварителен 

контрол от финансовия контрольор с изразено мнение за 

законосъобразност относно извършване на разхода в посочения 

размер. Приложени са документи, самата сметка и платежно 

нареждане. 

Предлагам Централната избирателна комисия да одобри 

разхода, да разреши извършване на плащането. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Както и че са 

налице средства по съответния параграф „Разходи за застраховки“. 

Моля за вашите изказвания по предложението, като може би 

е добре, за да има яснота, оригиналът на застрахователната полица 

да се прилага към договора. 

Има ли изказвания? Няма. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Господин Баханов, заповядайте в тази точка. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

МИ-00-348/14.12.2023 г., преразпределено ми от колегата Ципов. 

С този изходящ номер сме получили писмо от 

„Информационно обслужване“ АД във връзка с наше писмо с изх. № 

МИ-00-347/14.12.2023 г. относно проверка за лице с посочено ЕГН 

дали е участвало в изборите за общински съветници и за кметове на 

29 октомври 2023 г. 

От „Информационно обслужване“ АД ни информират, че при 

направена справка е установено, че посоченото лице със съответното 

ЕГН не фигурира в нито един от водените регистри, в това число не 

е регистриран като кандидат, член на инициативен комитет, член на 

избирателна комисия, наблюдател или анкетьор. Този отговор, както 

казах, е по повод наше писмо с изх. № МИ-00-347/14.12.2023 г., а 

пък запитването – от Регионална служба „Военна полиция“ – Варна. 

Уважаеми колеги, предлагам да изпратим писмо на 

полученото в Централната избирателна комисия писмо, въпреки че е 

адресирано до РИК – Варна, ние сме извършили проверката чрез 

„Информационно обслужване“ АД. Входящият номер на полученото 

писмо, въз основа на което е отговорът от „Информационно 

обслужване“ АД, е с вх. № МИ-04-02-160/12.12.2023 г. 
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Предлагам да изпратим писмо до Регионална служба „Военна 

полиция“ – Варна, със съдържащите се факти по отношение на това 

лице, а именно, че не е участвал по никакъв начин в изборите на 

29 октомври 2023 г. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, има ли 

изказвания? 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

ГЕОРГИ БАХАНОВ: Уважаеми колеги, докладвам ви вх. № 

НС-04-02-331/15.12.2023 г., отново преразпределено ми от колегата 

Ципов. Във връзка с водено досъдебно производство по описа на 

Второ РУ – Благоевград, им е необходимо да им предоставим 

информация по отношение на едно лице през месец април 2023 г. на 

парламентарните избори бил ли е застъпник, и ако да, на коя 

политическа партия, коалиция, записана на името на лицето и ЕГН и 

адрес, и по отношение на други лица с посочени три имена, ЕГН и 

адрес – упражнили ли са правото си на глас на парламентарните 

избори през месец април 2023 г. Да се приложат копия на относими 

документи, включително избирателни списъци. 

Уважаеми колеги, по отношение на първото искане – дали 

посоченото лице е било застъпник, предлагам да изпратим запитване 

до „Информационно обслужване“ АД, а по отношение на искането 

за другите три лица, предлагам да се изпрати до община 

Благоевград, тъй като там се съхраняват избирателните списъци за 

тези избори и могат да си направят справка дали посочените лица са 

гласували, като се проверят съответните избирателни списъци. 

Искането е и да се приложат копия на относими документи, 

включително избирателен списък.  
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Това е предложението ми – по отношение на първото лице до 

„Информационно обслужване“ АД, а по отношение на другите, да се 

препрати по компетентност на община Благоевград. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. Няма. 

Режим на гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Стойчева, заповядайте. 

СИЛВИЯ СТОЙЧЕВА: Колеги, във връзка с разпореждането 

на Софийски районен съд, което докладвах в сутрешната част на 

заседанието, моля да се запознаете с проекта на отговор относно 

исканата информация за това колко пъти е бил избиран за кмет на 

община Симитли Апостол Апостолов. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Има ли изказвания? 

Няма. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Димитър Димитров, 

Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир Георгиев, Росица 

Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Георгиева, заповядайте. 

ЦВЕТАНКА ГЕОРГИЕВА: Колеги, с вх. № НС-14-

14/19.12.2023 г. сме получили писмо от кмета на община Тервел, с 

което той моли Централната избирателна комисия да разреши 

отваряне на запечатано помещение в общината, в което се 

съхраняват изборни книжа и материали от произведени избори за 

народни представители на 2 октомври 2022 г. във връзка с 

извършване на експертиза и предаване на подлежащите на 

архивиране книжа в отдел „Държавен архив“ в град Добрич, както и 

унищожаване на неценни документи. 
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Предлагам ви да изпратим до кмета на община Тервел писмо, 

с което да го уведомим, че не е необходимо изрично решение на 

Централната избирателна комисия, а отварянето на помещението, в 

което се съхраняват изборни книжа и материали с цел тяхното 

предаване на „Държавен архив“, се осъществява на основание т. 2.1 

от Решение № 1750/10.03.2023 г. на Централната избирателна 

комисия със заповед на кмета на общината. 

Текстът на писмото е в моя папка, моля да го погледнете и 

ако нямате възражения, да го гласуваме. 

ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, по проекта 

на писмо моля за изказване. 

Моля, режим на гласуване. 

Гласували 9 членове на ЦИК: за – 9 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Цветанка Георгиева и 

Цветозар Томов); против – няма. 

Госпожо Солакова, заповядайте. 

СЕВИНЧ СОЛАКОВА: Колеги, въз основа на представен 

отчет от изпълнители по Договор № 19 от 24 август тази година с 

„Архивистика“ ЕООД, както и докладна записка с вх. № ЦИК-09-

390/12.12.2023 г. с протоколно решение одобрихме представен отчет 

за изпълнението на работата – частично, по този договор, както бяха 

описани много подробно в самия отчет. 

Сега е представена докладна записка по постъпила фактура в 

Централната избирателна комисия с вх. № ЦИК-99-226-

1/18.12.2023 г. с изразено становище за наличие на средства и 

изплащане на сумата по фактурата. 

Представен е и контролен лист за извършен предварителен 

финансов контрол. 

Предлагам да одобрим плащането със средства по § 10-20 

„Външни услуги“ в размера, който е частично изплащане по договор 

с „Архивистика“ ЕООД. 
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ПРЕДСЕДАТЕЛ КАМЕЛИЯ НЕЙКОВА: Колеги, моля за 

изказвания. 

Моля, процедура по гласуване. 

Гласували 10 членове на ЦИК: за – 10 (Георги Баханов, 

Димитър Димитров, Ерхан Чаушев, Камелия Нейкова, Любомир 

Георгиев, Росица Матева, Севинч Солакова, Силвия Стойчева, 

Цветанка Георгиева и Цветозар Томов); против – няма. 

Колеги, поради изчерпване на дневния ред закривам 

заседанието на Централната избирателна комисия. 

Насрочвам следващото заседание за четвъртък, 21 декември 

2023 г., от 10.30 ч. Благодаря. 

 

(Закрито в 15,20 ч.) 

 

 

 

 

    ПРЕДСЕДАТЕЛ: 

       Камелия Нейкова 

 

    СЕКРЕТАР: 

        Севинч Солакова 

 

 

 

 

Стенограф: 

  Стефка Аличкова 

 

 

 

 

 


